



Eva Jin
Writer, Director and Producer

Eva Jin (Jin Yimeng) is the first woman director to top RMB100 million at the Chinese box office. With **Sophie's Revenge** (2009), starring Zhang Ziyi, she was also the first filmmaker to prove Chinese romantic comedies could be commercial hits. Jin studied Italian opera at the China Conservancy of Music and earned her MFA in film from Florida State University. In 2010, *The Hollywood Reporter* named her to its "Next Gen Asia" list. She is also a member of the WGA and an accomplished film producer. Jin wrote and directed the sports drama, **Sailfish** (2007), and **One Night Surprise** (2013), starring Fan Bingbing. She produced **Crazy New Year's Eve** (2015) and **Mr. High Heels** (2016). Her latest feature, **Saga of Light**, is due out in 2019. Starring Dilraba and Shawn Dou, it is a Chinese fantasy/family comedy produced by a top international team.

金依萌
编剧/导演/制片人

金依萌是华语电影第一个票房过亿女导演。2009年，由她执导章子怡主演的电影《非常完美》首次证明了浪漫爱情喜剧类型在中国电影市场的商业成功。毕业于中国音乐学院意大利歌剧表演系、佛罗里达州立大学硕士专业的金依萌，在2010年获美国《好莱坞报道》杂志评为“亚洲新生代”，是中国内地唯一获此殊荣的女导演。她同时还是美国编剧工会成员、资深电影制片人。其导演作品包括：2007年北京奥运会励志体育影片《旗鱼》、2013年范冰冰主演的喜剧《一夜惊喜》，监制编剧作品：2015年《一路惊喜》、2016年《高跟鞋先生》。近日，金依萌带领国际顶级制作团队重磅打造奇幻喜剧电影《日月》，本片由迪丽热巴、窦骁担纲主演，预计2019年上映。